
 

 

 
 

 

 

 

Referat af skolebestyrelsesmøde 
 

Mødetidspunkt Den 24.3. kl. 17.15-19.15 

Sted Via Teams 

Medlemmer 

 

Samia Sofie Kappe, Formand (SK) 

Britta Eyrich Jessen, Næstformand (BE) 

Pia Lægaard Andersen (PL) 

Thomas Bitsch Metelmann (TBM) 

Alex Ottas (AO) 

Charlotte Krogh (CK) 

Morten Betack Storch (MS) 

Andjella Brogaard (AB) 

Trine Mønster, medarbejderrepræsentant (TM) 

Kasper Bidstrup Thorsen, medarbejderrepræsentant (KT) 

Kommunalbestyrelsesrepræsentant Trine Dybkjær (TD)(Lokallisten) 

Skoleledelse Karin Grüttner, (KG), Jacob Kofoed (JK)  

Fraværende m. afbud Thomas Bitsch Metelmann (TBM) 

Alex Ottas (AO) 

Pia Lægaard Andersen (PL) 

Morten Betack Storch (MS) 

Trine Dybkjær (TD)(Lokallisten) 

 

Punkt/tid Dagsordenspunkt Dagsordentekst  

1 17.15 Godkendelse af dagsor-

denen 

Godkendelse af dagsordenen 

Dagsordenen blev godkendt 

SK 

2 17.20 Status på nødundervis-

ning og genåbning 

Alt efter de seneste udmeldinger orienterer 
skolen om status og nye planer 
 
Jacob orienterede om genåbningen.  
Alle a - klasser skal møde fysisk op i lige uger 
(14, 16…) og alle b – klasser skal møde fy-
sisk op i ulige (15, 17…)  
 
Forældre og elever blive orienterede før på-
skeferie om nødskemaer, mødetider og mø-
defrekvens. 

KG 

3 17.40 Skoleplan Orientering om status på arbejdet med skole-
planen. Materialet udsendes forud for mødet. 

KG 
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Karin orienterede om skoleplanen. Der arbej-
des løbende med skoleplanen. Professionelle 
læringsfællesskaber (PLF) danner rammen 
for hele skolen virke. Derudover er der nogle 
indsatser målrettet de forskellige afdelinger 
på skolen. Til hvert indsatsområde bliver der 
skrevet en handleplan.  
Det er muligt at trække på konsulenter fra for-
valtningen og fra eksterne konsulenter for at 
understøtte arbejdet med indsatserne. 
 

 18.10 Skolens principper Arbejdet med principper har været udfordret i 
corona-perioden. Vi skal danne os et overblik 
over de principper, der endnu ikke er udarbej-
det, samt bestyrelsens tilsyn med princip-
perne. 
 
7 principper står på hjemmesiden. 
Digitalisering mangler dato for vedtagelse på 
hjemmesiden. (nov. 19) 
SFO/SFK mangler dato for vedtagelse på 
hjemmesiden (nov. 19) 
Trafikpolitik vedtaget april 2016 
Klassedannelse revideret marts 2020 
Samarbejde mellem skole og hjem, mangler 
dato for vedtagelse på hjemmesiden (marts 
2020) 
Lejrskoler vedtaget maj 2020 
Kontaktforældre vedtaget november 2020 
 
Der mangler følgende principper på hjemme-
siden. 
Undervisning 
Fagfordeling  
Tilsyn 
Åben skole 
 
I enkelte af principperne er der uoverens-
stemmelser mellem princippet og retningslin-
jer. Dette skal der følges op på.  
 
Principperne skal være en god ramme for 
skoleledelsen, personale og forældrene, hvori 
hensigten er tydelig, men at der er handlemu-
ligheder inden for rammen. 

SK 

4 18.30 Udskolingsgrupperne i 

Specialafdelingen 

Vi arbejder en del med nogle af de ældste 
elevers adfærd i Specialafdelingen, og der 
har været et par henvendelser forældre/na-
boer. 
Derfor gives en orientering til bestyrelsen om, 
hvordan vi arbejder med dette. 

KG 



 

 

 
Camilla Bessel, afdelingsleder for udskolin-
gen i Specialafdelingen, fortalte, at der arbej-
des med de unge menneskers adfærd. Der 
har været dialog med forældre og elever om 
deres adfærd. Der er et tæt samarbejde med 
SSP og herunder gadeteamet.  
Gadeteamet har mødt de unge mennesker i 
og uden for skoletiden, primært ved parke-
ringspladsen bag skolen. 
 
Der arbejdes med at skabe nogle gode ram-
mer for de unge mennesker i pausetiderne. 
 
Der blev spurgt ind til udfordringerne med 
kørsel på knallert med baggrund i de hændel-
ser der har været. Forskellige løsningsmodel-
ler blev diskuteret. Skolen arbejder videre 
med læsninger og adfærdsregulering. 
 
Det har været en udfordring, at der har fore-
gået rygning på parkeringspladsen og om-
kring skolen. Skolen arbejder mod at få en 
røgfriskole, men det er en proces. 
 
Det har været en udfordring med fjernunder-
visning for flere af elever i specialafdelingen. 
De er tilbage på fuld tid og de kan ikke spejle 
sig og almen. skolens elevers adfærd.  
 
Der har hele tiden været almindelig undervis-

ning i specialafdelingen. Det er meget få ele-

ver, som ikke møder op til den daglige under-

visning. Med disse elever der er en god dia-

log mellem skole og hjem. 

5 

 

19.00 Meddelelser fra:  SK 

Formanden    

Skoleledelsen   

Medarbejderne    

Andre   

6. Eventuel 

 

Der blev givet udtryk for, at der mangler klar-

hed om, hvor eleverne i indskolingen skal af-

leveres. Ledelsen følger op og melder ud til 

personalet. Derefter skriver personalet ud til 

forældrene. 

 

 

 


